
Sundhedsudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 15. november 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 128
Vil ministeren kommentere debatindlæg i Politiken 7/11-21 fra intensivsygeplejerske Gitte 
Kingo Vesterlund: ”Ekstraarbejde har stjålet vores hårdt tilkæmpede lønforhøjelse”? Kan 
ministeren bekræfte de faktuelle oplysninger i debatindlægget, herunder at
sygeplejerskernes 5 pct. i lønforhøjelse allerede er blevet til 4, og at sygeplejerskerne 
betaler deres ekstravagter ud af deres grundløn, når der reguleres?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Liselott.Blixt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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